

Referat møte i 17.mai 02.03.16

(punktene er dessverre ikke helt i samme rekkefølge som i innkallingen-da vi hoppet litt til og fra)

1. Lodd v Christen Horn Johannesen orienterer fra Loddroden
Skal vi søke Lotteritilsyn eller ikke?
Nina og Elisabeth sjekker ut søknadsprosedyren
Margareth og Marie sjekker en siste gang med innstilling i FAU mtp lotteri.
Lodd: Skal vi vurdere å forhåndsselge bonger? Lørdagen før på KIWI?
Dette ligger evt under lodd roden (**Maja**)
2. Økonomi v Arne Vigeland
Hvilke betalingsmuligheter? Vipps? IZettle?
Arne sjekker ut ulike betalingsterminal løsninger?
Vi søker arbeidskapital fra FAU, for å slippe utlegg.
Dette beløpet var 35 000 NOK i 2013-2014. Etter Arnes oppfatning for lite beløp, og han foreslår at dette økes. Samt vil han sjekke muligheten for direkte overføring fra FAU til rodeledere.
Arne sender mail til alle rodeledere, ang antakelige betalingsfrister.
Vi må oppfordre folk til å ta med kontanter, som er enklest.
Budsjettet: Det mangler innspill fra noen roder
Underholdning (**Benedicte**) er fortsatt usikker på hva hun trenger.
Alle faktura skal sendes til:
Arne Vigeland
Vendelfaret 15
1397 NESØYA
3. Underholdning (Benedicte orienterer)
Har hatt befarng på skolen (Sammen med Leker (Søren) og Rigg (Harald))
og har nå laget en plantegning for
(se tilsendt plansje i møteinnkalling)
Bordtennisrackerter må kjøpes inn. **Sørens budsjett**
Aktiviteter skal konsentreres til fotballbanen.

Korps: Har fått beskjed om å redusere spilletiden.
Styret enig om 15 min
Korpset får halve bonger for arbeidet (**Benedicte**)

Hva har vi av telt?
Margareth sjekker med FAU. Hva har vi av utstyr tilgjengelig etter flyttingen.
Benedicte sjekker med skolen, hvordan vi skal løse dette med strøm og strømfordeling. Alternativt må man igjen vurdere aggregatløsning igjen.
4. Margareth orienterer kort om møte med FAU vedr. Lotteritilsyn, registrering i Brønnøysund register og selve arrangementet.
5. Rigg:
Trenger vi kaffekanner? Kaffedispensere? **Benedicte sjekker**

Her må rigg/ mat prate sammen.
Kjøpe to frysere (Lefdal 1995 NOK pr stk) **Harald**

Skolen: Sjøppelhåndtering? **Margareth sjekker**

6. Logistikk:
TOG roden trenger 5 personer til vakthold ved gjennomføring av toget.
Lodd har ansvar for salg av bonger. (også forhåndssalg/ i forkant av tog)

Synkronisere hvem som trenger tilgang til skolen i løpet av pinsehelgen.
Lodd har ansvar for salg av bonger. (også forhåndssalg/ i forkant av tog)

Arbeid starter ca kl 12 på 16. Mai (Rigg starter)

7. HMS: Elisabeth orienterer
Målgruppe: Alle besøkende på skolen og alle barna i 17. Toget
Målsetning: Ikke noen skader

Alle roder må ta ansvar for HMS i sin rode

Tog: Tar ansvar for HMS i tog, samt parkeringsikkerhet.
Mat og drikke: Mathygiene veldig viktig

8. Informasjon til alle foreldre vedr ansvar for kakebaking.
Informasjon om at alle foreldre må være med på rydding.

Tone (kakeansvarlig) sender ut mail om kakeansvar
Alle rodeledere må i tillegg påminne sine grupper på dette ansvaret.
(både rydding og kake)

9. Karoline fra trykksaker:
Alle roder som trenger trykksaker, MÅ ta kontakt med Karoline. Dette skal sendes i trykk i slutten av april, så det er ikke mange uker igjen.

10. Lodd mangler fortsatt masse premier. Liten respons fra foreldregruppen foreløpig.
Purremail (**Maja**)

